
 
Upravni odjel za društvene djelatnosti  

Odsjek za kulturu  

KLASA: 029-02/25-01/6 

URBROJ: 2186-1-07-02/1-25-2 

Varaždin, 4. lipnja 2025.  

 

ZAPISNIK 

18. sjednice Kulturnog vijeća Grada Varaždina, 

održane 3. lipnja 2025. godine u 16.00 sati na lokaciji Gradska vijećnica,  

Trg kralja Tomislava 1, Varaždin 

 

Prisutni članovi: 

1. DAVOR BRĐANOVIĆ - predsjednik, 

2. TOMISLAV RATKOVIĆ - član, 

3. MARIO ŠOŠTARIĆ - član, 

4. ŽELJKA BRAČKO  - članica 

5. SPOMENKA TEŽAK - članica. 

6. STOJAN MATAVULJ – član 

7. PAULA BANIĆ VUDRAG -članica 

 

 

Ostali prisutni: 

1. LUCIJA DUGANDŽIĆ - voditeljica odsjeka za kulturu Upravnog odjela za društvene 

djelatnosti, 

 

Predsjednik Kulturnog vijeća sve je srdačno pozdravio, zahvalio na dolasku te predložio 

sljedeći 

 

Dnevni red: 

1. Zapisnik 17. sjednice Kulturnog vijeća Grada Varaždina - na znanje,  

2. Kulturno - turističke manifestacije Varaždina - predstavljanje novih ideja, 

3. Javne potrebe u kulturi za 2026. godinu - prijedlozi i smjernice, 

4. Strategija razvoja kulture Grada Varaždina - osvrt,  

5. Razno. 

 

 

 



Ad. 1) 

Članovi Kulturnog vijeća primili su na znanje i jednoglasno potvrdili Zapisnik prethodne, 

17. sjednice Kulturnog vijeća Grada Varaždina prema već ustaljenoj proceduri. 

 

Ad. 2) 

Članica Kulturnog vijeća, Paula Banić Vudrag, predstavila je ideju o organizaciji 

Festivala vatre u Varaždinu, manifestacije koja bi se održavala u proljeće (travanj) i imala 

potencijal da preraste u stalni kulturno-turistički događaj. Festival bi se tematski oslanjao na 

bogatu simboliku vatre, koju Varaždin može interpretirati kroz vlastitu tradiciju, osobito u 

kontekstu običaja poput vuzmenki i obilježavanja blagdana Jurjeva ili Markova. U početnoj 

fazi, Festival bi mogao trajati jedan vikend, a s vremenom se razvijati u višednevnu 

manifestaciju. Poseban naglasak stavljen je na uključivanje lokalnog stanovništva, udruga i 

civilnog društva, po uzoru na slične festivale u svijetu koji privlače velik broj posjetitelja i imaju 

visoku kulturnu vrijednost. Također je predloženo da se, u slučaju pokretanja organizacije 

festivala, u okviru javnog poziva za financiranje javnih potreba u kulturi jasno definiraju 

smjernice kojima bi se potaknule udruge na prijavu programa tematski povezanih s Festivalom 

vatre. 

Članovi Vijeća jednoglasno su podržali ovu inicijativu i složili se da se gradonačelniku 

Grada Varaždina uputi prijedlog da se razmotri mogućnost pokretanja organizacije ovakvog 

festivala. Ukoliko bi došlo do njegove realizacije, Festival vatre predstavljao bi značajan projekt 

u koji bi se trebale uključiti gradske ustanove, Turistička zajednica, organizacije civilnog 

društva i lokalno stanovništvo. 

 

Ad. 3) 

Vezano uz točku 3. javne potrebe u kulturi za 2026. godinu, članovi Vijeća raspravljali 

su o idućem javnom pozivu za 2026. god koji je tek potrebno izraditi i svi su se ponovno 

usuglasili da se za 2026. godinu osigura više sredstava na poziciji „Samostalni umjetnici i ostale 

djelatnosti u kulturi“ budući da se broj prijavitelja za ovu godine udvostručio pa su sredstva na 

toj poziciji bila nedostatna.  Postavilo se i pitanje kako postaviti javni poziv za iduću godinu, 

odnosno kako postaviti kriterije za dodjelu sredstava, da li kao prethodnih godina ili je potrebno 

uvesti neke promjene.  

Članovi vijeća dogovorili su se da će o istome razmisliti te doći sa prijedlotzima na iduću 

sjednicu koja bi se trebala održati početkom srpnja.  

 

Ad. 4) 

Vezano uz točku 4. dnevnog reda, članovi Kulturnog vijeća Grada Varaždina suglasni su 

da će za sljedeću sjednicu Vijeća svaki član iz dokumenta Strategija razvoja kulture Grada 

Varaždina odabrati jedan prioritet, projekt, program ili cilj koji smatra važnim za daljnji razvoj 

kulturnog života grada. Cilj ove aktivnosti je detaljnije razmotriti konkretne strateške smjernice 

te odabrati jedan ključni segment koji bi Vijeće moglo aktivno podržati, poticati njegovu 

provedbu i predložiti mjere za njegovu realizaciju.  

Kako više nije bilo nikakvih pitanja i prijedloga, sjednica Kulturnog vijeća završila je u 

17 sati. 

 

Zapisnik sastavila: 

Lucija Dugandžić       PREDSJEDNIK 

      KULTURNOG VIJEĆA 

      dr. sc. Davor Brđanović 


